
 

 

Br.0012.1.6.2022 
 

Protokół Nr 40/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 21 czerwca 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.35. Obecni byli: Przewodniczący Komisji 
Aleksander Bożko, Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz Członek Komisji Tomasz Sulima 
i Członek Komisji Piotr Wawulski. 
W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, a w trybie zdalnym: Zastępca 
Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 39/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący Komisji poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. Następie poddał pod głosowanie 
zaproponowany porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 39/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r.  
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie protokół. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2021 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2021 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 
2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 2021 
r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
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Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2021 
rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2021 
rok.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zapytał o 
wzrost dot. sprzedaży napojów alkoholowych o pojemności 30 ml, tzw. „małpki”. Zapytał, czy jest 
taka ilość teraz spożywana, że są nowe stawki, czy trzeba było to wyprostować? 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o wpływy z tytułu „małpek”, to jak się 
dokładnie przyjrzymy to widać, że jest zmiana klasyfikacji, jest przesunięcie z jednego z rozdziału do 
innego rozdziału. Tak się przyjęło, że wpływy z tytułu za sprzedaż tych koncesji napojów 
alkoholowych o niedużej pojemności mają być ujmowane w innym miejscu klasyfikacji budżetowej, 
taka to jest różnica. Przenosimy z jednego do drugiego miejsca, natomiast trzeba powiedzieć, że 
sprzedaż alkoholu wzrasta, dlatego oprócz samego przeniesienia 126.590 zł zwiększamy jeszcze tutaj 
o 68.876 zł w wyniku analizy wykonania dochodów od podmiotów sprzedających napoje alkoholowe.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał jeszcze o ślub poza urzędem - 3.000 zł – czy 
pierwszy raz był taki ślub na wyjeździe? 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że zgodnie z przepisami, jeżeli ktoś chce zawrzeć 
ślub poza lokalem Urzędu Stanu Cywilnego jest zobowiązany do zapłacenia za taką chęć 1.000 zł – to 
jest ustawowa stawka, w tym roku już trzykrotnie pracownicy Urzędu Miasta udzielali ślubu poza 
urzędem i dlatego też taka pozycja musi się tutaj pojawić. Trudno powiedzieć, ile będzie dalej takich 
ślubów. Czasami są zgłoszenia do zorganizowania ślubu w lokalu gastronomicznym, czasami na 
świeżym powietrzu, pod dębem, nad rzeką. Zgodnie z ustawą opłata ta jest dochodem gminy na 
której jest USC. Tworząc budżet trudno jest planować ile takich ślubów będzie, dlatego my nie 
wpisujemy żadnej liczby hipotetycznej, tylko jak wydarzyło się trzy, to wprowadzamy trzy, jak 
wydarzą się następne to będą wprowadzane.   
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał jeszcze jak to wygląda – cała organizacja jest po 
stronie młodych, czy tam rodziców, a urzędnik idzie tylko do wykonania czynności? 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że nie do końca to jest tak, ponieważ urzędnik musi 
dokonać sprawdzenia wcześniej, czy to jest miejsce nieurągające powadze całej ceremonii. Jeżeli to 
jest w lokalu gastronomicznym, to oni są przygotowani, mają miejsce przygotowane, jest mikrofon, 
jest wystrój. Jak jest to na świeżym powietrzu to należy sprawdzić, czy można tam dojść, jest szereg 
rzeczy, które kierownik USC, bądź zastępca kierownika muszą sprawdzić i wyjaśnić. Czasami jest tak, 
że potrzebny jest jeszcze tłumacz, bo bardzo często przynajmniej jedna z osób jest innej narodowości 
i wtedy jeszcze dochodzą koszty tłumacza. Jest to znak czasów, kiedyś ślub musiał być w urzędzie, 
albo w obiekcie sakralnym, dzisiaj już takiego wymogu nie ma. W miejscu ślubu ma się pojawić 
urzędnik, ma wystawić akt ślubu, ma wyglądać odpowiednio, więc jest koszt sprawdzenia i później 
dojazdu na sama ceremonię i wystawienia wszystkich dokumentów. Stawka jest taka sama w całym 
kraju, jest to 1000 zł za dokonanie czynności.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał również o rozstrzygnięty przetarg na 
dokumentację w Szkole Podstawowej Nr 2 – o 150.000 zł oszczędności.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że po podpisaniu umowy jest niższa wartość 
realizacji tego przedsięwzięcia, mieliśmy zabezpieczone 250.000 zł, najtańsza oferta na którą 
podpisaliśmy umowę to 88.000 zł z kawałkiem, w związku z tym, z chcemy zrobić zaułek ulicy 
Słowackiego, to między innymi z tej oszczędności 150.000 zł będzie na ten zaułek.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko kolejne pytanie dotyczy zwiększenia dotacji do 
Niepublicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 – 6.735 zł – na co to jest przeznaczane? 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że po przeliczeniu wszystkich uczniów, którzy są, a 
niestety tak się składa, że w trakcie roku liczba jest ruchoma, a my musimy płacić za faktycznie 
uczęszczające osoby, także najprawdopodobniej to jest kwestia tego typu, że jest to dotacja związana 
z przeliczeniem tego, ale również z przeznaczeniem na podręczniki na następny rok szkolny.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2022-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2022-2034. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk 
Podlaski, rejon ul. Mickiewicza. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk 
Podlaski, rejon ul. Mickiewicza. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gabriela Narutowicza..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta Bielsk 
Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o kwestię dopłacania za pobyt dzieci w 
żłobkach prywatnych, to od lipca otwiera się kolejny żłobek i jeżeli zostaniemy przy tej stawce, która 
jest obecnie tj. 350 zł, to mamy tylko pieniądze do końca września, na następne 3 miesiące tych 
pieniędzy już nie wystarcza. W związku, z czym została zaproponowana uchwała obniżająca dopłatę, 
po to żeby tych pieniędzy starczyło, a jeżeli nie zostanie ona przyjęta trzeba będzie znaleźć 200.000 zł 
dochodów bieżących żeby pokryć tę różnicę. Na poprzednich komisjach dyskusja była dosyć ciekawa, 
natomiast był taki pomysł żeby dawać dotację, nie za każde dziecko, tylko badać sytuację finansową 
rodziny, ale nie ma podstawy prawnej żebyśmy to próbowali rozgraniczyć. Dzisiaj zgodnie z ustawą o 
zapewnieniu opieki dzieciom do lat 3 możemy dać dotację  do niepublicznego żłobka, czy 
niepublicznego klubu malucha bez żadnego różnicowania, jeśli chodzi o to, czy ktoś ma  rodziców 
bardzo bogatych, czy gorzej sytuowanych, takiej możliwości mnie ma. Przypomniał, że na początku 
roku był temat, kiedy to była sugestia ze strony Urzędu Miasta żeby wycofać się z tego 
dofinansowania, bo rodzice otrzymują pieniądze z Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego, które mają 
być przeznaczone na finansowanie opieki nad dziećmi do lat 3, ale wycofał się z tego pomysłu, a na 
dzień dzisiejszy sytuacja jest tego typu, że pieniędzy wystarczy do września.   
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 
celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta Bielsk Podlaski, w 
tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Aleksander Bożko 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz 
nadaniu jej statutu. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów oraz nadaniu 
jej statutu.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwał w sprawie współpracy partnerskiej Miasta Bielsk Podlaski z Rejonem 
Swietłogorskim (Republika Białoruś) oraz Miasta Bielsk Podlaski z Rejonem Kobryńskim (Republika 
Białoruś). 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Wyjaśnił, że 
w pierwszej kolejności będzie głosowana uchwała w sprawie rozwiązania współpracy, a jeżeli ta 
uchwała nie przejdzie, to kolejna uchwała będzie w sprawie zawieszenia współpracy.  
Powiedział, że miał okazję być w Swietłogorsku jak tylko została nawiązana współpraca i jest za tym, 
żeby od razu nie przekreślać współpracy, a jeżeli można to ją zawiesić.  

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekty uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozwiązania współpracy z partnerskim miastem Swietłogorsk.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Piotr Wawulski 
PRZECIW (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sulima 
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Głosowano w sprawie: 
zawieszenia współpracy z partnerskim miastem Swietłogorsk.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Głosowano w sprawie: 
rozwiązania współpracy z miastem partnerskim Kobryń.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Piotr Wawulski 
PRZECIW (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sulima 
 
Głosowano w sprawie: 
zawieszenia współpracy z miastem partnerskim Kobryń.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Bielsk Podlaski..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 
Wysockiego w Bielsku Podlaskim. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 
Wysockiego w Bielsku Podlaskim..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z 
prośbą o zlikwidowanie zadołowania znajdującego się na przejściu dla pieszych, przy skrzyżowaniu ul. 
Batorego z ul. Dubicze. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział w 
posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 


